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دختر کى روش، 
مدیربرنامه اش 

شد!
معتبــر  روزنامــه 
«ال اســپاکتادور» کلمبیــا 
به نقل از منابــع موثق خود 
خبــر داد کــى روش تا آخر 
هفته قراردادش با کلمبیا را 
مى بندد. دختر کى روش که 
وکیل اســت، قراردادى که 
فدراسیون کلمبیا آماده کرده 
را بازبینى مى کند و ســپس 

آن را امضا خواهد کرد.

دایى و کریمى 
همدیگر را در 

آغوش گرفتند!
دو تیم ســپیدرود و سایپا 
روز گذشــته در رشــت به 
مصاف یکدیگــر رفتند که 
پیش از شروع این بازى على 
دایى و على کریمى با یکدیگر 
خوش وبش کردند. کریمى و 
دایى مدت هاست با یکدیگر 

اختلاف دارند.

ابوظبى و دوحه، 
میزبان الهلال و 

استقلال
عربستان  الریاض  روزنامه 
خبر داد که باشــگاه الهلال 
رسما ابوظبى را براى میزبانى 
از اســتقلال ایران در مرحله 
گروهى لیگ قهرمانان آسیا 
انتخاب کرد. باشگاه استقلال 
نیز دوحه را براى میزبانى از 

الهلال انتخاب کرده است.

تصادف شدید 
ستاره یووه

داگلاس کاســتا وینگر 
حــال  در  یوونتــوس 
رانندگى با یــک اتومبیل 
جیپ چروکى، در بزرگراه 
ســانتیاى توریــن با یک 
اتومبیــل فیــات تصادف 
کــرده اســت. در ایــن 
ســانحه ماشــین کاستا 
دیده  شــدیدى  خسارت 
اما خوشبختانه به خودش 
صدمــه اى وارد نشــده 

است.

 
سیروس دین محمدى در گفت وگو با «شهروند» پاسخ داد:  

آیا منشا به کار استقلال مى آید؟

شهروند| گادويــن منشا که در ليست 
مازاد برانکو قرار گرفته بود، ديروز رسما به 
استقلال پيوست تا به ليست بازيکنانی که 
سابقه بازی در هر ٢ تيم سرخابی پايتخت 
را دارند، اضافه شود. البته سال های زيادی 
بود که به صورت مســتقيم انتقالی ميان 
استقلال و پرسپوليس صورت نمی گرفت 
و آخرين بار اين اتفاق ٥ ســال قبل توسط 
محمد قاضی رقم خورد که از سرخپوشان 
به جمع آبی پوشــان پيوســت. در ميان 
بازيکنان خارجی هم فقط هوار ملامحمد چنين سابقه ای داشت؛ اگرچه قبل از او 
الونگ الونگ نه به صورت پيوسته اما در هر ٢ تيم سرخابی بازی کرده بود.  مهاجم 
نيجريه ای که ابتدای فصل گذشته با يک آمار گلزنی بالا در پيکان به جمع شاگردان 
برانکو اضافه شد، حالا آبی ها را اميدوار به حل ضعف گلزنی در نيم فصل دوم کرده؛ 
اگرچه در اين فصل نتوانسته بود در اين زمينه برای پرسپوليس درخشان عمل 
کند. سيروس دين محمدی، پيشکسوت استقلال درباره جذب گادوين منشا به 
«شهروند» می گويد: «منشا بازيکن خوب و باکيفيتی است. به نظرم خريد خوبی 
برای استقلال بود و اميدوارم بتواند به اين تيم کمک کند. من فوتبال منشا را خيلی 
قبول دارم و معتقدم در اين شرايط می تواند به ياری استقلال بيايد. البته اين که او 
مستقيم از پرسپوليس به استقلال آمده، شايد حاشيه هايی ايجاد کند. اين اتفاق 
قبلا برای بازيکنانی مثل  هاشمی نسب، نيکبخت و... رخ داد و آنها هميشه زير سايه 
همين حواشی بودند. البته درباره خارجی ها شايد اين حساسيت کمتر باشد اما 
بازهم فشار روی آنها هست و از رفتار تماشاگران خيلی از موارد را متوجه می شوند. 
اين روزها هم که فضای مجازی پر شــده از حاشيه و برخی توهين ها که خيلی 
راحت به بازيکنان می کنند.» وی همچنين می افزايد:   «منشا به عنوان يک بازيکن 
خارجی قطعا به تيم خاصی تعصب رنگی ندارد و برايش مهم نيســت که برای 
استقلال گل بزند يا پرسپوليس. برای او فقط قرارداد مهم است و به همين خاطر 
ريسک کرده و به استقلال آمده است. بازهم می گويم قطعا منشا در خط حمله 
به درد استقلال می خورد. شايد بگويند او برای پرسپوليس خوب گلزنی نکرده، 
اما من می گويم شايد سبک بازی اش به تيم برانکو نمی خورد.» دين محمدی در 
بخش پايانی صحبت هايش به تعدد حضور مهاجم در ليست استقلال اشاره کرد:   
«فکر می کنم استقلال الان ٧ مهاجم دارد که شفر می تواند در هر بازی حداکثر 
به ٣نفر از آنها ميدان بدهد. رقابت در خط حمله استقلال خيلی بيشتر می شود و 

شايد اين درنهايت به نفع تيم باشد.»

هیجان انگیز

تریبون

پرســپوليس که چند روز قبل در جام حذفی توانست به سختی از سد ســپيدرود عبور کند،  از 
امروز رسما کار خود را در نيم فصل دوم ليگ برتر با رويارويی با پديده آغاز می کند. برانکو امروز همه 
شاگردانش ازجمله ملی پوشان و بازيکنان جديد خود را در اختيار دارد و بايد برابر تيمی قرار بگيرد 
که پديده نيم فصل اول بوده و با تغييرات مديريتی جان دوباره ای گرفته است. از ساعت ١٧ امروز در 
ورزشگاه آزادی جنگ بالای جدولی ها استارت می خورد تا برنده اين مسابقه يک گام به قهرمانی 

نزديک تر شود. 

تیتربازى
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واکنش محمدحسین میثاقى به شایعه اختلافش با فردوسى پور:  

چرا فکر مى کنید با استاد مشکل دارم؟

شهروند| جلال طالبی، سرمربی اســبق تيم ملی ايران 
معتقد است بهترين اتفاق در شــرايط کنونی برای فوتبال 
ايران رفتن کارلوس کی روش بود. برای اين که بدانيد چرا او 
چنين نظری دارد، بهتر است مصاحبه او را در روزنامه شهروند 

بخوانيد که به نکات قابل تأملی اشاره کرده است.
 در نظرسنجی نود مشخص شــد که ٥٤ درصد مردم از 

کی روش راضی بودند و ٤٦ درصد مخالف.
ما بايد ببينيم آيا چنين سوالی کمکی به فوتبال ما می کند 
يا خير؟ در شــرايط کنونی اصلا در همين برنامه نود و ساير 
برنامه های تلويزيونی از نظر فنی و ساختاری عملکرد کی روش 
و تيم ملی مورد تحليل و بررسی قرار گرفت؟ يا صرفا روی جو 
احساسی حاکم در جامعه از مردم خواستند عدد يک يا دو را 
به سامانه بفرستند، تا مشخص شود از کی روش راضی هستند 
يا نه؟ حتی اگر قرار بر دفاع از کی روش بود، بهتر نبود ســوال 
می شد آيا در اين هشت سال توانستيم از کی روش به درستی 
استفاده کنيم يا خير؟ حقيقت اين است که ما به خاطر ضعف 
مديريت درســت از او استفاده نکرديم و همين مسأله باعث 

اشکالات و بحران های بعدی شد.
 اين آمار ملاکی برای موفق قلمدادکردن کی روش بود؟

به هر حال، حتی اگر بخواهيم اين نظرسنجی را ملاک قرار 
دهيم، بايد بگوييم که آمار به شکلی قاطعانه به نفع کی روش 
نبود و ٤٦ درصد مردم از عملکرد او رضايت نداشته اند! يعنی 
نزديک به نصف مردم!  او ســرمربی تيم ملی بود که متعلق 
به همه مردم است. اما اين وســط تکليف فوتبال ايران چه 
می شود؟ همين نظرسنجی نشــان می دهد، رفتن و ماندن 

کی روش برای مردم تفاوت زيادی نداشته است.
 البته برخی رضايت ٥٤ درصدی را به تلاش های بی وقفه 

فردوسی پور ربط می دهند.
از نظر من بحث های کارشناســی و آسيب شناســی به 
فوتبال بيچاره ايران کمک می کند، نه چنين نظرسنجی های 
احساســی. خوب يا بد، کی روش کار خود را کــرد و بعد از 
حذف از جام ملت های آسيا ايران را ترک کرد و به زودی هم 
با تيم جديدش قرارداد رسمی امضا می کند. ولی فوتبال ما 
کجاست؟ آيا خوراکی به مردم داده شد که بتوانند به درستی 
عملکرد تيم ملی را تحليل کنند؟ امروز نه آن کسی که موافق 
کی روش است می تواند به شکلی منطقی بگويد چرا موافق او 
است و نه کسی که مخالف بوده! به هرحال او تغيير نسل داده و 
تيم را به دو جام جهانی برده و در دو جام ملت  های آسيا تيم ملی 

را حذف کرده است. از نظر رفتاری هم بعضی  مواقع انتقادات 
درستی داشته و در بسياری از مواقع دعواهای بی سرانجام و 

تفرقه افکن!  همه اينها در کنار هم بايد بررسی شود.
 بيشتر توضيح می دهيد؟

مگر می شود يک نفر از عملکرد کی روش راضی باشد، اما  
فقط صعود به دو جام جهانی را ببيند و به نتايج ضعيف تيم ملی 
در دو جام ملت های آسيا بی توجه باشد؟ در جام جهانی هم 
با يک فوتبال نتيجه گرا با اسپانيا، پرتغال، آرژانتين و مراکش 
بازی کرديم. اما فقط نتيجه را ديدند و هيچ کارشناسی دقيقی 
انجام نشد.  او در اين ســال ها، هم کارهای بزرگی انجام داد و 
هم کارهای بدی داشت. آيا ما نبايد از کی روش انتظار داشته 
باشــيم که ايران را قهرمان آسيا کند؟ هشت سال به داشتن 
رتبه اولی آسيا در رنکينگ استناد و افتخار داشتند، اما در جام 
ملت ها در دو دوره متوالی حذف شدند. همه اينها به شکلی 
درست بايد برای مردم تحليل و بررسی شود. نمی شود همين 

طوری از آنها بپرسند، راضی هستيد يا ناراحت؟
 اگر يک مربی ايرانــی چنين نتيجه ای در جام ملت های 

آسيا می گرفت، به نظر شما همين رفتار با او می شد؟
تجربه نشان داده چه تفاوتی ميان برخورد با مربيان ايرانی و 
خارجی در ٢٠ سال گذشته وجود داشته است. مردم هم قطعا 

يادشان می آيد. منتهی شک ندارم اگر الان در همين مسابقات 
امارات يک مربی ايرانی روی نيمکت نشسته بود و اين تيم ملی 
مستعد را حذف می کرد، بيچاره اش می کردند. در اين سال ها 

از ترس اين که گرفتار سيل نشوند، به زمين لرزه راضی شدند!
 آينده فوتبال ايران در دوران پســا کی روش را چطور 

ارزيابی می کنيد؟
روی حرف قبلی خودم تاکيد دارم. ما نياز به بررســی 
و آسيب شناســی داريم. کی روش از اردوها ناراضی بود، 
بايد به مردم گفته شود مگر او چه اردوهايی خواسته بود 
که اجرايی نشد و چرا نشــد؟ اگر پول و پاداش نداده اند، 
چرا اين اتفــاق افتاده؟ چــرا بعد از هشت ســال زمين 
تمرين ساخته شــد؟ چرا از او درست اســتفاده نکردند 
و چرا بازی هــای ليگ را دنبال نکــرد و مدام درگيری و 
دعوا داشت؟ اگر به نداشــتن امکانات انتقاد داشت، چرا 
امکانات به او ندادند و اگر فوتبال ايران چنين مشکلاتی 
داشــت، چرا باز هم تصميم گرفت بماند! اگر گفته شده 
وزارت ورزش پول داده و کمک کرده، پس چرا کی روش 
آمــده و عليه وزير ورزش مصاحبه کرده اســت؟ فوتبال 
ايران وقتی درست می شــود که اين مسائل حل شوند و 

تمام حقايق به مردم گفته شود!

تارتار: تا زمانى که مشکلات حل نشود، برنمى گردم

باشگاه لیگ برترى پول بلیت هواپیما ندارد!

شهروند| تيم پارس جنوبی جم اين روزها شرايط سختی را تجربه می کند. اين 
تيم نفتی که طی دو سال گذشــته در ليگ برتر نتايج خوبی کسب کرده، از نظر 
مالی مشکلات زيادی داشته اســت. روز گذشته هم يک اتفاق عجيب برای اين 
باشگاه رخ داد و اعضای تيم به دليل مشکلات مالی نتوانستند به تهران برگردند و 
تمرينات شان را برای ديدار با نفت مسجدسليمان ادامه دهند. عدم توانايی باشگاه 
در خريد بليت هواپيما سبب شد تا مهدی تارتار اعلام خداحافظی کند. سرمربی 
پارس جنوبی گفته است: «من واقعا ديگر خسته  شده ام. از اول فصل مدام دارم به 
بازيکنانم دروغ می گويم. مگر من چقدر صبر دارم؟ واقعا نمی توانم هم تمرکزم 
روی مسائل فنی تيم باشد و هم بابت مسائل مالی به بازيکنان پاسخ بدهم. بازيکن 
من ذهنش به هم ريخته و درست نيست بيشتر از اين، آنها را اذيت کنم. ديگر کارد 
به استخوانم رسيده است؛ تا کی به بازيکنان بگويم به خاطر من چيزی نگوييد 
و مسائل را ناديده بگيريد.» وی افزود: «من تا زمانی مشکلات مالی باشگاه حل 
نشود، برنمی گردم. ديگر ادامه دادن در اين شرايط درست نيست. وجدانم راحت 
است که هرچه در توان داشتم، گذاشتم و با تمام وجودم برای اين تيم کار کردم. 
من پارس جنوبی را مثل بچه ام دوست داشته و دارم اما نمی توانم ديگر در چشم 
بازيکنانم نگاه کنم.» بايد منتظر ماند و ديد طی روزهای آينده چه اتفاقاتی در اين 

خصوص رخ می دهد.

طــی  شهروند| 
يک مــاه گذشــته 
و در حيــن پخش 
آســيای  برنامــه 
خيلی هــا   ٢٠١٩
اختــلاف  بحــث 
حســين  محمد
مجــری  ميثاقــی 
ايــن برنامه با عادل 
را  فردوســی پور 

مطرح کردند. اين شــايعات به قدری بالا گرفت 
تا اين که روز گذشــته ميثاقی در گفت وگويی با 
ايسنا مجبور به پاســخگويی شد. ميثاقی گفت: 
«در ارتبــاط بــا اين که چــرا حضور عــادل در 
گزارش هــای جام ملت های آســيا کمرنگ بوده 
اســت، بايد از تهيه کننده پرسيد؛ اما نکته ای که 
وجود دارد اين اســت که معمولا روال اين بوده، 
هر گزارشــگری که به تورنمنت اعزام می شود، 

بازی هــا را گزارش 
کند و شــبکه ســه 
بازی های  هم  سيما 
پخش  را  تيم ملــی 
کنــد؛ بنابراين من 
اين  چيز خاصی در 
زمينــه نمی توانــم 
وی  بگويــم.» 
اختلافش  دربــاره 
فردوســی پور  بــا 
عنوان کــرد:   «خيلی چيزها از اســتاد(عادل) 
ياد گرفتم و ايشــان هم حالا تهيه کننده برنامه 
«فوتبال ۱۲۰» در شــبکه ورزش است که بنده 
مجری آن هستم؛ يعنی ما برنامه روتين هفتگی 
داريم. بايد بگويم کســانی که اين حاشــيه ها را 
درســت می کنند، حتی در جريان اين موضوع 
هم نيســتند. من و آقــا عادل هيــچ اختلافی

با هم نداريم.»

جلال طالبى، سرمربى سابق تیم ملى در گفت وگو با «شهروند» مطرح کرد:  

نظرسنجى پسا کى روشى نود از مردم درست نبود!
   اگر فوتبال ایران این همه مشکل داشت، چرا او ماند؟

انتقاد از تیم ملی به جز موارد خاص ممنوع!
  فدراسیون درحالى از مدیران و سرمربیان لیگ برترى خواسته درباره کى روش و تیم ملى حرف نزنند که نمى تواند جلوى سردار آزمون را بگیرد

شــهروند| چند روز قبل نامه ای به دست باشگاه های 
ليگ برتری از سوی فدراسيون رســيد؛ محتوای نامه اين 
بود: «حق انتقاد از تيم ملی را نداريد!» اين دســتور از سوی 
فدراسيون به همه باشگاه ها اعلام شد و طبق آن سرمربيان 
تيم ها در نشست خبری قبل و بعد از بازی ها حق اظهارنظر 
درباره تيم ملی را ندارند. شــايد برخی بگويند اين که يک 
مربی بيايد و فقط درباره تيم خودش و حريف صحبت کند، 
حرفه ای باشــد اما اين که چطور در اين مقطع فدراسيون 
به فکر چنين حرفه ای گری افتــاده و فقط صحبت درباره 
تيم ملی را ممنوع کرده، عجيب به نظر می رســد، حتی در 
بخش پايانی اين نامه باشگاه ها تهديد شده بودند درصورتی 
که تخلفی در اين زمينه انجام دهند، با جريمه های سنگينی 

مواجه خواهند شد. 
حالا که جام ملت های آســيا به پايان رســيده، فرصت 
مناسبی برای نقد عملکرد تيم ملی و کارنامه ٨ساله کارلوس 
کی روش است، اما فدراسيون به دلايل نامعلوم علاقه ای به 
بحث درباره تيم ملی و اتفاقاتی کــه در جام ملت ها رخ داد، 

ندارد. شــايد بهتر بود مهدی تاج و در مجموع فدراسيون 
فوتبال پيش از اين که چنين نامه ای را به باشــگاه ها ابلاغ 
کنند، به فکر کنترل بازيکنان تيم ملی بودند. ديروز سردار 
آزمون در مصاحبه ای راديويی به شکلی نامتعارف و تند به 
فدراسيون فوتبال حمله کرد: «فدراسيون هرچه می گويد، 
دروغ است! آنها چه کار کردند؟ همه هزينه های ما را هم قطر 
داد. فکر می کنيد فدراسيون داد؟ وقتی بازيکنان تيم ملی 
خارج از کشور می خواســتند به اردو بيايند، برايمان يک 
مسير ٨، ٧ساعته را بليت اکونومی می گرفتند! مهم فرست 
کلاس بودن نيست، مهم اين است که شايد مصدوم شويم 
و بايد برای بازيکن تيم ملی احترام قايل شوند. گفتند پاداش 
بازی با چين را دادند، اما مــا چيزی نگرفتيم. حرف حق را 
بزنيد و دروغ نگوييد. بگوييد که هزينه آن کمپ را هم شما 
نداديد و قطر داد. پس چطوری می خواهيد قهرمان شويد؟»

اين صحبت هــای تند و شــوکه کننده بازيکنی بود که 
درطــول جام ملت ها مبالغ زيادی را از همين فدراســيون 
پاداش گرفتــه و حالا همه تقصيرها را گردن فدراســيون 

انداخته است. به نظر می رســد زور فدراسيون در اين ميان 
فقط به باشــگاه ها و مربيان ليگ برتری رسيده تا انتقاد را 
ممنوع اعلام کند. البته اين بــرای اولين بار نبود که رئيس 
فدراسيون فوتبال چنين قانونی را از خودش وضع می کند. 
مهدی تــاج بعد از جام جهانی و جلســه ای که با کی روش 
داشــت هم، صحبت عجيبی انجام داد و رســما از جريمه 
برای کسانی گفته بود که عليه سرمربی تيم ملی صحبت 
می کنند:   «مقرر شد که از اين ساعت به بعد ديگر هيچ کس 
راجع به برنامه ريزی های کی روش صحبت نکند. اگر کسی 
صحبت کرد، مدير آن باشگاه و خود آن مربی طبق آيين نامه 
و کميته های مربوطه برخورد و جريمه خواهند شد.» بايد 
ديد سرمربيان ليگ برتری چقدر به اين آيين نامه وضع شده 
از سوی فدراسيون عمل می کنند و اولين جريمه برای کدام 
مربی درنظر گرفته می شود. احتمالا اين ماجرا شکاف بين 
مربيان و فدراسيون را بيشتر می کند و البته شايد انتقادات 
بيشتری از اين پس به جای کی روش و تيم ملی به سوی خود 

فدراسيون روانه شود. 


